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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

За периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест за бизнеса се
разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на
ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските работодатели
(АОБР) – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, които проведоха среща по покана на министъра. На разговорите... 

Компанията е специализирана в производството на течни смоли за изолация Цветан Симеонов, председател на
БТПП представи икономическата и инвестиционна среда в България и подчерта ниските данъци, особено в
региони с безработица, по-голяма от средната за страната. Той отговори на редица въпроси, поставени от гостите.
Китайската компания е фокусирана върху персонализирана научноизследователска и раз... 

Големите работодателски организации настояват за запазване на данъчния моделЗа периодичен преглед на
регулаторните режими и намаляване на административната тежест за бизнеса се разбраха да работят съвместно
министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на ръководствата на организациите -
членове на Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) - АИКБ, БС... 

За периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест за бизнеса се
разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на
ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските работодатели
(АОБР) – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, които проведоха среща по покана на министъра. На разговорите... 

Заглавие: Министър Богданов и работодателските организации търсят начини за намаляване на
административната тежест за бизнеса
Дата: 12.07.2023 13:01
Медия: 3е-news

Заглавие: В БТПП се проведе среща с китайска компания, която проучва възможностите за изграждане на
завод в България
Дата: 12.07.2023 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Богдан Богданов обеща на бизнеса намаляване на регулациите
Дата: 12.07.2023 12:54
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Богданов: Облекчаване на административната и регулаторна тежест за бизнеса е основен приоритет
Дата: 12.07.2023 12:54
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Утвърждаване на българо-китайските търговски връзки: подписване на меморандум за

https://3e-news.net/bg/a/view/45250/ministyr-bogdanov-i-rabotodatelskite-organizacii-tyrsjat-nachini-za-namaljavane-na-administrativnata-tejest-za-biznesa
https://www.bcci.bg/news/19660
https://business.dir.bg/ikonomika/bogdan-bogdanov-obeshta-na-biznesa-namalyavane-na-regulatsiite
https://financialtribune.bg/bg/parite/bogdanov-oblekchavane-na-administrativnata-i-regulatorna-tezhest-za-biznesa-e-osnoven-prioritet/
https://rousse.info/%D1%83%D1%82%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%BE-%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%82/


Българската делегация, която активно участва в деловите събития в Нингбо, Китай, внесе значителен принос в
укрепването на търговските връзки между двете страни чрез официалното подписване на Меморандум за
сътрудничество между Русенската търговско-индустриална камара (РТИК) и China Council for the Promotion of
International Trade, Ningbo Committee (CCPIT-Ningbo). През същия ден, преди да подпише Ме... 

Комисията предлага правила, които да задължат производителите за целия жизнен цикъл на текстилните
продукти и да подкрепят устойчивото управление на текстилните отпадъци в целия ЕС. Тази инициатива ще ускори
развитието на сектора за разделно събиране, сортиране, повторна употреба и рециклиране на текстилни изделия
в ЕС в съответствие със стратегията на ЕС за устойчиви и кръгови текстилни изделия. ... 

Министър Богданов и работодателските организации ще работят активно за облекчаване на административната
тежест за бизнеса За периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест
за бизнеса се разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и
представители на ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите... 

За периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест за бизнеса се
разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на
ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските работодатели
(АОБР) – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, които проведоха среща по покана на министъра, съобщиха от ве... 

Никола Тодоров, експерт от Министерството на икономиката и индустрията посети Българската търговско-
промишлената палата и разговаря с председателя Цветан Симеонов относно скорошното си заминаване за
Кишинев, като ръководител на Службата по търговско-икономически въпроси на нашата страна в молдовската
столица. Симеонов обсъди с бъдещия търговски съветник нивото на развитие на двустранните икономиче... 

Богданов и работодателските организации са се договорили за намаляване на административната
тежестИкономическият министър Богдан Богданов и Асоциацията на работодателските организации в България
са се договорили за намаляване на административната тежест за бизнеса. Предвидено е двете страни да засилят
диалога с ежемесечни срещи. Богданов посочи, че облекчаване на административната и регулаторна те... 

сътрудничество между РТИК и CCPIT-Ningbo
Дата: 12.07.2023 12:52
Медия: Русе инфо

Заглавие: Кръгова икономика за текстилните изделия: поемане на отговорност за намаляване, повторна
употреба и рециклиране на текстилните отпадъци
Дата: 12.07.2023 11:59
Медия: Грамофона

Заглавие: Договориха по-малко бумащина и регулатори за бизнеса
Дата: 12.07.2023 11:32
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Работодатели и министерство заедно ще преглеждат регулаторни режим, административна тежест и
чужди пазари
Дата: 12.07.2023 11:10
Медия: Мениджър

Заглавие: Новият ръководител на Службата по търговско-икономически въпроси в Молдова се срещна с
Цветан Симеонов
Дата: 11.07.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Всеки месец икономическият министър ще се среща с бизнеса, за да чува проблемите му
Дата: 12.07.2023 12:25
Медия: Дивидент

https://www.gramofona.com/business-jug/kragova-ikonomika-za-tekstilnite-izdeliya-poemane-na-otgovornost-za-namalyavane-povtorna-upotreba-i-reciklirane-na-tekstilnite-otpadaci
https://www.dotbg.bg/article/14885314
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/rabotodateli-i-ministerstvo-zaedno-ste-pregleglezdat-regulatorni-rezim-administrativna-tezest-i-chuzdi-pazari
https://www.chambersz.com/noviyat-rakovoditel-na-slujbata-po-targovsko-ikonomicheski-vaprosi-v-moldova-se-sreschna-s-cvetan-simeonov-48752
https://dividend.bg/biznes/ikonomicheskiyat-ministar-i-biznesat-dogovoriha-namalyavane-na-byurokraciyata


Представител на БТПП в срещата бе д-р Васил Тодоров, главен секретар на Палатата За намаляване на
административната тежест за бизнеса се разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и
индустрията Богдан Богданов и представители на ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на
организациите на българските работодатели (АОБР) – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, които участваха в среща... 

Министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и работодателите у нас ще работят съвместно за
периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест за бизнеса. Договорка
за това е постигната на среща на Богданов и зам.-министър Ирина Щонова с представители на ръководствата на
организациите, членуващи в Асоциацията на организациите на българските работодатели ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

За периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест за бизнеса се
разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на
ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските работодатели
(АОБР) – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, които проведоха среща по покана на министъра. На разговорите... 

Социалните предприятия имат значителен потенциал да решат едни от най-тежките проблеми в нашето общество.
Същевременно, в България този потенциал остава неразвит, въпреки че европейските политики поставят темата
като приоритет и подкрепят тази заявка със сериозни инвестиции за насърчаване на социалната икономика в
страните членки. Вече не само под формата на грантове, но и чрез специфично създаден... 

Министър Богданов и работодателските организации ще работят активно за облекчаване на административната
тежест за бизнеса За периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест
за бизнеса се разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и
представители на ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите... 

За периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест за бизнеса се
разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на

Заглавие: След срещата на АОБР с Министър Богданов – ще се работи активно за облекчаване на
административната тежест за бизнеса
Дата: 12.07.2023 14:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Икономическият министър и работодателите борят съвместно проблемите пред бизнеса
Дата: 12.07.2023 13:40
Медия: News.bg

Заглавие: Икономическият министър и бизнесът ще работят съвместно за намаляване на административната
тежест за фирмите
Дата: 12.07.2023 11:52
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Икономика, която работи за всеки
Дата: 12.07.2023 11:31
Медия: Български център за нестопанско право

Заглавие: Договориха по-малко бумащина и регулатори за бизнеса
Дата: 12.07.2023 11:20
Медия: 24 Часа

Заглавие: Министерство на икономиката и индустрията: Министър Богданов и работодателските организации ще
работят активно за облекчаване на административната тежест за бизнеса
Дата: 12.07.2023 11:09
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bcci.bg/news/19661
https://news.bg/economics/ikonomicheskiyat-ministar-i-rabotodatelite-boryat-savmestno-problemite-pred-biznesa.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/489249-ikonomicheskiyat-ministar-i-biznesat-shte-rabotyat-savmestno-za-namalyavane-na-a
https://bcnl.org/news/ikonomika-koyato-raboti-za-vseki.html
https://www.24chasa.bg/biznes/article/14885229
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/489223-ministerstvo-na-ikonomikata-i-industriyata-ministar-bogdanov-i-rabotodatelskite


ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските работодатели
(АОБР) – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, които проведоха среща по покана на министъра. На разговорите... 

Може би дългата любовна връзка между касичките и японците е към своя крайБроят на монетите в обращение в
Япония е намалял с безпрецедентно количество, което предполага, че домакинствата в страната са към края на
дългогодишната си любовна връзка с касичката. По данни на Японската централна банка националният запас от
монети нарастваше стабилно от 1970 г. насам, но в продължение на 18 поредни месеца... 

Над 130 държави са се договорили да удължат спорната забрана за данъци, насочени към технологичните
гиганти, с още една година - до 2025 г., за да спечелят повече време за разработване на ключови мерки за
модернизиране на международната данъчна система, информира в. "Файненшъл таймс". След три дни на
преговори в централата на Организацията за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР) в Париж, ... 

"Нашата пенсионна система вече се финансира с над 10 млрд. от бюджета като данъци. Това е над 50%
допълнително финансиране от държавата, защото не достигат осигурителните вноски". Това заяви икономистът
Румен Гълъбинов в ефира на Нова Нюз. Според Преслав Райков, Бюджет 2023 макар и междинен и транзитен,
изпълнява основна функция - да се стегнем финансово и да изпълним критериите за присъединяванет... 

След предварителното изслушване в средата на април, вчера евродепутатите взеха окончателно решение относно
"Закона за чиповете". Той беше одобрен с 587 гласа "За", 10 гласа "Против" и 38 гласа "Въздържал се". Сега
инициативата трябва да бъде одобрена от Съвета на министрите, за да влезе в сила. Новият закон има за цел да
увеличи дела на ЕС на световния пазар за производство на полупроводници от се... 

Доверието в Европейския съюз (ЕС) расте в повечето страни кандидатки от зимата на 2022 г. до момента, сочи
най-новото проучване на Standard Eurobarometer през 2023 г., публикувано тази седмица. Най-високо ниво на
доверие се наблюдава в Албания (77%, +6), следвана от Босна и Херцеговина (57%, +7), Черна гора (54%, +7),
Северна Македония (48%, +1), Молдова (44%, +2), Турция (41%, +12 ) и Сърбия (32%... 

Като цяло този бюджет не е революционен, а продължава политиките, добрите практики, започнали последните
няколко години. С тези думи финансовият министър Асен Василев аргументира проектобюджета на държавата за

Заглавие: Кешът вече не царува в Япония, след като използването на монети рязко спада
Дата: 11.07.2023 13:15
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Замразяването на националните данъци върху дигиталните услуги се удължава, за да се спечели
време за сделка в ОИСР
Дата: 12.07.2023 13:15
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Икономисти: 50% от пенсионната система се финансира от данъци
Дата: 12.07.2023 12:46
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Европарламентът прие "Закона за чиповете" – секторът ще получи субсидии в размер на 43 млрд.
евро
Дата: 12.07.2023 11:41
Медия: Kaldata

Заглавие: Евробарометър: Албания показва най-високо ниво на доверие в ЕС
Дата: 12.07.2023 11:40
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Този бюджет не е революционен, продължава добрите практики от последните няколко години,
заяви Асен Василев
Дата: 12.07.2023 13:37
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.investor.bg/a/540-danatsi-i-byudzhet/377731-keshat-veche-ne-tsaruva-v-yaponiya-sled-kato-izpolzvaneto-na-moneti-ryazko-spada
https://www.bta.bg/bg/news/economy/489342-zamrazyavaneto-na-natsionalnite-danatsi-varhu-digitalnite-uslugi-se-udalzhava-z
https://financialtribune.bg/bg/parite/ikonomisti-50-ot-pensionnata-sistema-se-finansira-ot-danatsi/
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%87%D0%B8%D0%BF%D0%BE%D0%B2-431438.html
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/489201-evrobarometar-albaniya-pokazva-nay-visoko-nivo-na-doverie-v-es
https://www.bta.bg/bg/news/economy/489357-tozi-byudzhet-ne-e-revolyutsionen-prodalzhava-dobrite-praktiki-ot-poslednite-ny


тази година пред парламента. По думите му той отговаря на очакванията и на работодателите, и на синдикатите в
голямата им част. Депутатите обсъждат на първо четене проекто-сметката на държа... 

"Това е един тренировъчен бюджет. Това е един бюджет, в който се прави опити да се разбере какви политики ще
бъдат приети при правенето на бюджета за 2024 г., който след 2-3 месеца вече трябва да влезе в парламента за
обсъждане". Това каза пред БНР доц. Григорий Вазов, член на Фискалния съвет и преподавател по финанси. По
думите му обсъжданият в парламента бюджет е осакатен и "дори да си гений тру... 

Борисов ще подкрепи бюджета, но с "леки корекции" Ръководствата на ГЕРБ и "Продължаваме промяната –
Демократична България" (ПП-ДБ) се срещнаха и обсъдиха проектобюджета за тази година, назначенията в
регулаторите и председателите на парламентарните комисии. Разговорът се проведе в Народното събрание, а
след него се разбра, че от партията на Бойко Борисов издигат бившия си депутат Димитър Главчев з... 

Към края на второто тримесечие 422 хил. кв. м офис площи в столицата са празниСтроителството на офиси в
София е нараснало с около 20% на годишна база през второто тримесечие и към края му се равнява на 242 хил.
кв. м. Почти половината от строителните проекти (46%) се реализират в района на бул. "Цариградско шосе" и кв.
"Хладилника", сочат данни на консултантската компания MBL. Към края на юни обем... 

Как българската бизнес общност оценява ефектите на програмата за компенсации за високите цени на
електроенергията, се изследва чрез онлайн проучване, организирано от Министерството на енергетиката и
независимата платформа за сравняване на оферти за електроенергия elca.bg. В него са поканени да се включат
всички собственици и представляващи на фирми и предприятия, за да споделят своя опит и впечатл... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

За периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест за бизнеса се
разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на
ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските работодатели
(АОБР) – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, които проведоха среща по покана на министъра. На разговорите... 

Новите сигнали от пазара на труда вероятно ще тласнат АЦБ до увеличаване на лихвите до връх от 6,5%, смятат

Заглавие: Доц. Григорий Вазов: Бюджет 2023 е тренировъчен за политиките в следващия
Дата: 12.07.2023 13:28
Медия: Българско национално радио

Заглавие: ГЕРБ издига Димитър Главчев за шеф на Сметната палата
Дата: 12.07.2023 14:06
Медия: Рикошет

Заглавие: Офис строителството в София се активизира през второто тримесечие
Дата: 12.07.2023 14:19
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Министерство на енергетиката търси мнението на бизнеса относно компенсациите за високата цена
на тока
Дата: 12.07.2023 14:12
Медия: Експерт

Заглавие: МИИ И АОБР ЩЕ РАБОТЯТ АКТИВНО ЗА ОБЛЕКЧАВАНЕ НА АДМИНИСТРАТИВНАТА ТЕЖЕСТ ЗА БИЗНЕСА
Дата: 12.07.2023 11:31
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: Заплатите във Великобритания нарастват с по-бърз темп от очакваното
Дата: 11.07.2023 17:51
Медия: Инвестор.БГ

https://bnr.bg/post/101850423/doc-grigorii-vazov-budjet-2023-e-trenirovachen-za-politikite-v-sledvashtia
https://www.rikoshet.org/%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%B1-%D0%B8%D0%B7%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%B7%D0%B0-%D1%88%D0%B5%D1%84-%D0%BD%D0%B0-%D1%81/
https://www.investor.bg/a/113-analizi/377798-ofis-stroitelstvoto-v-sofiya-se-aktivizira-prez-vtoroto-trimesechie
https://www.expert.bg/macroview/energy/ministerstvo-na-energetikata-tyrsi-mnenieto-na-biznesa-otnosno-kompensaciite-za-visokata-cena-na-toka-2012160.html
https://www.bia-bg.com/news/view/32003/
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/377727-zaplatite-vav-velikobritaniya-narastvat-s-po-barz-temp-ot-ochakvanoto


икономистиРъстът на заплатите във Великобритания се ускорява с повече от очакваното до ниво, което според
управителя на Английската централна банка (АЦБ) Андрю Бейли подхранва инфлацията, поддържайки натиска
върху регулатора за допълнително затягане на паричната политика, пише Bloomberg. Сре... 

Да се подобри достъпа до административни услуги на инвеститорите в Стара Загора чрез местна наредба
предлага общинското ръководство. Предложението ще бъде разгледано на сесия на местния
парламент.Предприемачите в Града на липите ще получават Бизнес карта, която ще им даде възможност за по-
бързо административно обслужване. "Издаването на Бизнес карта за административно обслужване ще улесни
инвестит... 

Продавач е ирландската група CluneTech, която остава с около 850 души персонал в различните си компании в
странатаИрландската група CluneTech обяви, че продава основаната през 2016 г. технологична компания Immedis
на американския доставчик на HR технологии UKG. Подробности около сделката не бяха разкрити, но стана ясно,
че след нея щатският купувач планира да разшири присъствието си в България. Im... 

След три години партньорство с Manpower, консултантската компания разширява дйността си със собствен офис в
странатаAssert International - партньор на бизнеса в областта на цялостните HR решения, обяви официалното
откриване на свой клон в България. След три години партньорство с Manpower по въвеждане на решения в
направления анализ, оценка и развитие на хора, консултантската компания разширява дйн... 

Финансовият министър Асен Василев пренаписа сметката на бюджета на служебния кабинет, като намали
разходите и заложи повече приходи. Целта е дефицитът да бъде не повече от 3 на 100, а инфлацията да падне до
8,7%. "Протестите не трябва да ни учудват. В последните 30 години не се е приемал бюджет без протест. Задачата
на Министерството на финансите и на министър Василев беше как с малко яйца да на... 

Няма да се стигне до протести на преподавателите, смята просветният министърПарите за образование са
нараснали с над 900 млн. лв. Това, което ще се случи след приемането на държавния бюджет е, че началната
работна заплата на учителите ще стане от порядъка на 1 700 лв. Това заяви образователният министър Галин
Цоков пред БиТиВи. Няма да се стигне до протести на учителите, сигурен е Цоков, който ви... 

Автор: Гроздан Караджов, Фейсбук Следвайте "Гласове" в Телеграм В реч пред НС бившият министър на
транспорта и настоящ депутат от ИТН Гроздан Караджов обви, че рязката смяна на позицията на "Продължаваме

Заглавие: Бизнес карта за административно обслужване ще получават инвеститорите в Стара Загора
Дата: 11.07.2023 15:41
Медия: Divident.eu

Заглавие: 250 служители на технологичната Immedis в България се вливат в американската UKG
Дата: 12.07.2023 12:28
Медия: Капитал

Заглавие: Assert International официално отваря свой клон в България
Дата: 12.07.2023 13:36
Медия: Economy

Заглавие: Иван Нейков: Последните 30 г. не се е приемал бюджет без протест
Дата: 12.07.2023 12:08
Медия: Зарата

Заглавие: 1700 лв начална заплата за учителите
Дата: 12.07.2023 12:03
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Караджов: Метаморфозата на "Промяната" за инхаус договорите при АМ "Хемус" е знак за корупция и
некадърност
Дата: 12.07.2023 14:23
Медия: Гласове

https://divident.eu/8326/biznes-karta-za-administrativno-obsluzhvane-she-poluchavat-investitorite-v-stara-zagora/
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https://zarata.info/%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%D0%BD%D0%B5%D0%B9%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-30-%D0%B3-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC/
https://lupa.bg/news/1700-lv-nachalna-zaplata-za-uchitelite_245365news.html
https://glasove.com/komentari/karadzhov-metamorfozata-na-promyanata-za-inhaus-dogovorite-pri-am-hemus-e-znak-za-koruptsiya-i-nekadarnost


Промяната" по отношение на инхаус договорите при строителството на АМ "Хемус" от пълно отричане до
одобрение е знак за корупция и некадърност. Публикуваме цялото му слово пред депутатите. Уважаем... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

НПО Normaтив цели да информира и активизира гражданските организации да участват в законодателните
процеси, които засягат гражданския сектор и каузите, които защитават. Бюлетинът се базира на постоянен
преглед на законодателството, включващ нормативни актове и документи, които пряко или косвено засягат
състоянието и развитието на гражданския сектор. НПО Normaтив включва и информация, свързана с ос... 

Над 1 млрд. лева са нужни на Пловдив, за да се пребори с тежкия трафик и липсата на места за паркиране
Скоростта на колите в центъра и на по-малките улици да не надвишава 30 км в час - това е една от препоръките на
авторите на новия План за устойчива градска мобилност в Пловдив. Проектът беше представен днес от
ръководителя на екипа на ДЗЗД "Градска мобилност - Пловдив" Тодор Анастасов и колегите ... 

Публичният инвестиционен фонд на Саудитска Арабия отчете загуба от инвестиционни дейности от около 11
милиарда долара миналата година в сравнение с печалба от 19 милиарда долара през 2021 г., тъй като
световните пазари потънаха. Това означава, че загубата на фонда, която се дължи на неговите позиции, е била
36,6 милиарда риала (9,8 милиарда долара) през 2022 г., което е спад от печалба от 81,8 мил... 

Оневинен? Какво означава това? За глобите в КАТ, за една година от инцидента с Георги Семерджиев. Пред
ФАКТИ говори бившият шеф на столичния КАТ Тенчо Тенев. – Г-н Тенев, съдът в Пловдив ви оневини за 24-часовия
арест, когато бяхте началник "Охранителна полиция" в Асеновград. Значи има справедливост в България…– Има
справедливост в България. Вече мога да кажа, че всичко онова, което беше повдигнат... 

Хакерът "Емил Кюлев" твърди, че разполага и със счетоводни данни, сочещи източване на застрахователя, и със
записи с участието на Алексей ПетровНай-големият теч на данни в България от 2019 г. насам, когато бе хакната
Националната агенция за приходите (НАП), и вероятно най-мащабният пробив в сигурността на частна компания.
Такава оценка може да се направи на пълния комплект от лични данни на 2.25 м... 

Публикуван е масив от данни съдържа имена, ЕГН, номера на лични карти и адреси на бивши и настоящи клиенти
на застрахователя "Лев инс", това съобщава вестник Капитал. По информация на медията хакерът "Емил Кюлев"
твърди, че разполага и със счетоводни данни, сочещи източване на застрахователя, и със записи с участието на

Заглавие: Състезание със законодателя: Правен бюлетин за НПО (26 юни – 07 юли 2023 г.)
Дата: 11.07.2023 23:55
Медия: Информационен портал за неправителствените организации

Заглавие: Експерти: Намалете скоростта в центъра и жилищните зони до 30 км в час
Дата: 12.07.2023 13:07
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Фондът на Саудитска Арабия загуби 11 милиарда долара миналата година
Дата: 12.07.2023 12:52
Медия: Инфосток

Заглавие: След две години съдебни саги – оправдан! Тенчо Тенев пред ФАКТИ
Дата: 12.07.2023 14:04
Медия: Елхово.news

Заглавие: Хакер публикува лични данни на 2.25 млн. клиенти на "Лев инс"
Дата: 12.07.2023 12:48
Медия: МИГNews

Заглавие: Най-голям теч след "НАПлийкс": Хакер публикува лични данни на 2.25 млн. клиенти на "Лев инс"
Дата: 12.07.2023 11:55
Медия: Kardjali.bgvesti.NET

https://www.ngobg.info/bg/legal/124715-%D1%81%D1%8A%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D1%81%D1%8A%D1%81-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%B1%D1%8E%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BF%D0%BE-26-%D1%8E%D0%BD%D0%B8-07-%D1%8E%D0%BB%D0%B8-.html
https://novini.vratsa.eu/bg/eksperti-namalete-skorostta-v-tsentara-i-zhilishtnite-zoni-do-30-km-v-chas/
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/113929-fondat-na-sauditska-arabiya-zagubi-11-miliarda-dolara-minalata-godina
https://elhovo.news/?p=207010
https://mignews.info/haker-publikuva-lichni-danni-na-2-25-mln-klienti-na-lev-ins/
https://www.kardjali.bgvesti.net/news/568420/nay-golyam-tech-sled-napliyks-haker-publikuva-lichni-danni-na-2-25-mln-klienti-na-lev-ins


Алексей Петров. Хакерът обяснява, че пробивът е бил "елементарен", и твърди, ч... 

Публикуван е масив от данни съдържа имена, ЕГН, номера на лични карти и адреси на бивши и настоящи клиенти
на застрахователя "Лев инс", това съобщава вестник Капитал. По информация на медията хакерът "Емил Кюлев"
твърди, че разполага и със счетоводни данни, сочещи източване на застрахователя, и със записи с участието на
Алексей Петров. Хакерът обяснява, че пробивът е бил "елементарен", и твърди, ч... 

Днес депутатите трябва да гледат на първо четене план-сметката за 2023 г. Заложената цел е дефицитът да не
надхвърля 3%, а инфлацията да падне до 8.7%. До края на годината минималната работна заплата се запазва
780 лева. Разискванията в пленарна зала идват на фона на протести на синдикатите, които настояват за
увеличение на заплатите и защита на трудовите права на работещите. По-високи заплати са ... 

Виждам Васил Терзиев като кмет на София. Сигурни сме, че той ще донесе на София модерно и добро
управление. Това заяви пред ПИК TV съпредседателят на ППДБ Христо Иванов на въпрос за решението на
коалицията да издигне кандидатурата на бизнесмена за предстоящия местен вот в столицата. "Нямаме никакви
причини да очакваме ГЕРБ да предложи неизбираем кандидат, за да може да спечели Васил Терзиев", каза... 

В "Каменна зала" на Държавен културен институт "Културен център "Двореца" (ДКИ КЦ) ще бъде дадено началото
на Седмицата на италианската култура с откриване на изложба "Светът на операта в картини" и концерт на
Държавна опера Варна. Това съобщи Галя Георгиева, експерт "Международни фестивали, културна дейности,
социални събития" на Културен център "Двореца". Седмицата на италианската култура е част... 

Испанският посланик в София Алехандро Поланко Мата увери вътрешния министър Калин Стоянов, че Мадрид
иска България и Румъния в Шенген. По време на разговорите Стоянов даде висока оценка за двустранното
сътрудничество в областта на вътрешните работи. Отправи пожелания за успех на започващото Испанско
председателство на Съвета на Европейския съюз и подчерта вече заявената подкрепа за неговите приори... 

Розово – синя драма тресе жълтите павета. Семейство Прокопиеви, чиято глава Иво Прокопиев също е наследник
на комунисти и офицери от ДС, са единствените крепители на катастрофалната кандидатура на наследника на
двама червени генерали от ДС Васил Терзиев за кмет на столицата. Преди ден Христо Иванов и Атанас Атанасов

Заглавие: Най-голям теч след "НАПлийкс": Хакер публикува лични данни на 2.25 млн. клиенти на "Лев инс"
Дата: 12.07.2023 11:55
Медия: Хасково нет

Заглавие: ГЕРБ и ПП-ДБ почти се разбраха за бюджета
Дата: 12.07.2023 11:33
Медия: Frog news

Заглавие: Христо Иванов ексклузивно пред ПИК TV: Заставаме зад Васил Терзиев, но трябва да се проведе
дебат за комунистическия му род. Срещата с Кенет Мъртън е напълно нормална! И Херо Мустафа е идвала
няколко пъти на крака при нас (ВИДЕО)
Дата: 12.07.2023 14:07
Медия: ПИК

Заглавие: Седмица на италианската култура предстои в Държавен културен институт "Културен център
"Двореца" Балчик
Дата: 12.07.2023 13:14
Медия: Утро Русе

Заглавие: Испания иска България и Румъния в Шенген
Дата: 12.07.2023 10:36
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: ДБ и ДСБ искат Васил Терзиев от ДС да се оттегли, НО Прокопиеви не дават!
Дата: 12.07.2023 13:20
Медия: Би Нюз

https://www.haskovo.net/news/568420/nay-golyam-tech-sled-napliyks-haker-publikuva-lichni-danni-na-2-25-mln-klienti-na-lev-ins
https://www.frognews.bg/novini/gerb-pochti-razbraha-biudjeta.html
https://pik.bg/%D1%85%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%BE-%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BA%D0%BB%D1%83%D0%B7%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-tv-%D0%B7%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B4-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B7%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%BD%D0%BE-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5--news1184358.html
https://utroruse.com/article/961903/
https://safenews.bg/ispaniya-iska-balgariya-i-rumaniya-v-shengen/
https://bnews.bg/db-i-dsb-iskat-vasil-terziev-ot-ds-da-se-ottegli-no-prokopievi-ne-davat/


поискали от Кирил Петков да поеме отговорност и да оттегли кандидата си с дядовцит... 

Европейската банка за възстановяване и развитие има интерес да инвестира в изграждането на втори мост между
Русе и Гюргево, а също и в железопътни инфраструктурни проекти у нас. Това стана ясно по време на среща между
министъра на транспорта и съобщенията Георги Гвоздейков и директора на ЕБВР за България Анка Йонеску.
Двамата обсъдиха възможностите за партньорство при реализирането на предстоящите... 

Преработването на Плана за възстановяване и устойчивост и Териториалните планове за справедлив преход на
България бяха тема на обсъждане между министъра на енергетиката Румен Радев и европейския комисар по
енергетика Кадри Симсон. Те се срещнаха в рамките на неформалното заседание на министрите на околната
среда и енергетиката във Валядолид, Испания, съобщиха от пресцентъра на министерство на енер... 

Доверието в Европейския съюз (ЕС) расте в повечето страни кандидатки от зимата на 2022 г. до сега, сочи най-
новото проучване на Standard Eurobarometer през 2023 г., публикувано тази седмица, съобщава БТА. Най-високо
ниво на доверие се наблюдава в Албания (77%, +6), следвана от Босна и Херцеговина (57%, +7), Черна гора (54%,
+7), Северна Македония (48%, +1), Молдова (44%, +2), Турция (41%, +12 ) и ... 

Заглавие: ЕБВР готова да инвестира във втори мост между Русе и Гюргево
Дата: 12.07.2023 14:15
Медия: Мениджър

Заглавие: Планът за възстановяване и устойчивост и териториалните планове в центъра на разговорите на
министър Радев и еврокомисаря Симсон
Дата: 12.07.2023 14:31
Медия: 3е-news

Заглавие: В Албания имат най-високо доверие в ЕС
Дата: 12.07.2023 14:31
Медия: Антени

https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/ebvr-gotova-da-investira-vav-vtori-most-mezdu-ruse-i-gurgevo
https://3e-news.net/bg/a/view/45259/planyt-za-vyzstanovjavane-i-ustojchivost-i-teritorialnite-planove-v-centyra-na-razgovorite-na-ministyr-radev-i-evrokomisarja-simson
https://anteni.info/2023/07/12/%D0%B2-%D0%B0%D0%BB%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%BE-%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%B2-%D0%B5%D1%81/
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